

Setiap Universiti di Malaysia mempunyai etika pemakaian semasa ke kuliah. Etika pemakaian bagi seorang pelajar di Universiti sememangnya sudah diperkatakan sejak dahulu dan telah menjadi isu yang hangat diperkatakan. Hal ini demikian kerana, pemakaian pelajar IPT atau IPTS dikatakan tidak menepati tatacara atau etika pemakaian sebagai seorang pelajar.

Di Universiti, pelajar bebas memakai pakaian asalkan tidak melanggar etika pemakaian yang ditetapkan oleh pihak Universiti.

Universiti Malaysia Sabah (UMS) merupakan salah satu daripada universiti di Malaysia yang turut mengamalkan etika berpakaian tersebut. Namun apa yang dilihat, etika pemakaian di UMS masih tidak begitu memuaskan. Tidak semua pelajar UMS mematuhi peraturan dan etika pemakaian

yang telah ditetapkan oleh pihak universiti.

Berselipar 'Jepun' ke kuliah merupakan salah satu pelanggaran etika pemakaian yang diamalkan oleh pelajar universiti ini.

Jelas terlihat bahawa kebebasan pemakaian yang diberikan kepada pelajar telah disalahgunakan oleh segelintir pelajar. Cara pemakaian yang melanggar etika pemakaian UMS sedang giat dilakukan oleh pelajar UMS semasa ke kuliah.

Memakai selipar ke kuliah sudah menjadi kebiasaan bagi pelajar UMS. Bukan satu, bukan dua, malah hampir separuh daripada pelajar UMS memakai selipar semasa ke kuliah. Apa yang lebih mengecewakan ialah, amalan cara pemakaian ini bukan sahaja dilakukan oleh pelajar perempuan

# Memakai selipar ke kuliah, adakah ia trend pelajar?

tetapi juga pelajar lelaki. Persoalannya, adakah memakai selipar ke kuliah ini menjadi trend pelajar masa kini?

Cara pemakaian yang melanggar etika sememangnya tidak elok dipandang oleh orang luar. Mereka tentunya akan berfikir negatif bukan sahaja kepada pelajar universiti itu sendiri malah universiti turut menerima tempasnya.

Cara pemakaian seperti ini tidak mencerminkan mereka sebagai seorang pelajar Universiti. Apa yang dilihat di sini ialah kesan yang akan timbul mengenai imej universiti. Orang luar akan tertanya-tanya adakah amalan berselipar 'Jepun' itu dibenarkan di universiti atau tidak.

Perbuatan ini sedikit sebanyak menjejaskan nama baik universiti dalam pandangan orang luar.

Persoalannya, adakah pihak universiti menjalankan tugasnya dengan betul? Peraturan dan etika yang dilaksanakan adalah tidak ketat dan tidak dilakukan secara menyeluruh. Hal ini menyebabkan, para pelajar masih mengamalkan cara pemakaian yang tidak menepati etika.

Kempen etika pemakaian perlu dilaksanakan bagi mendisiplinkan pelajar UMS dari segi pemakaian. Peraturan dan etika pemakaian harus diperketatkan bagi mengelakkan pandangan negatif daripada orang luar terhadap pelajar UMS dan juga UMS sendiri.